

Date: 8 April 2025

M/s Boursa Kuwait Greetings

<u>Subject: Commencement of the nomination period for</u> <u>Sultan Center Food Products Co's Board of Directors</u>

Reference to the above-mentioned subject; Sultan Center Food Products Company K.S.C.P would like to announce the material information below:

Date 8 April 2025 Name of Listed **Sultan Center Food Products Company** K.S.C.P ("Sultan") Company Sultan Center Food Products Company K.S.C.P would like to announce that the nomination period for the Board of Directors membership for the next term, which is 3 years from the date of the Annual General Assembly Meeting (AGM) approval, will start from 9 April 2025 until 8 May 2025. Interested candidates who are eligible based on the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, and its executive bylaws and their amendments, the Kuwait Companies Law and its executive bylaws and the company's Articles of Association, and Material Information possess: 1. A University Degree. 2. Proven experience in retail operations, FMCG, or supply chain management, preferably at a senior leadership level. 3. Previous board membership in a publicly listed company or an entity with comparable business activities. 4. Familiarity with corporate governance practices and regulatory compliance in Kuwait. 5. Experience in digital transformation

or omnichannel retailing

التاريخ: 8 أبريل 2025

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة وبعد ،،،،

الموضوع: فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شسركة مركز سلطان للمواد الغذائية (ش.م.ك.ع)

بالاشسارة السى الموضوع اعسلاه، تسود شسركة مركس سلطان للمسواد الغذائيسة ش.م.ك.ع. ان تفصيح عسن معلومسة جو هريسة حسب النموذج أدناه:

	حسب النموذج أدناه:
8 أبريل 2025	التاريخ:
شركة مركز سلطان للمواد الغذائية ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
بالاشارة الى الموضوع اعلاه، تفيد شركة مركز سلطان للمواد الغذائية شركة مركز سلطان للمواد الغذائية شرع على في على الترشيح العضوية مجلس الادارة للدورة القادمة والتي مدتها 3 سنوات من تاريخ موافقة الجمعية العمومية، ابتداءً من اليوم فعلى 9/04/2025. 8/05/2025 فعلية 8/05/2025. ألسادة الراغبين في الترشيح ولمن تتوفر فيهم الشروط والضوابط المنصوص عليها بأحكام القانون رقم المنصوص عليها بأحكام القانون رقم السواق المال وتنظيم نشاط الاوراق (7) لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتها وقانون الشروط التنفيذية وتتوفر فيهم والنظام الأساسي للشركة، وتتوفر فيهم الشروط التالية:	المطومات الجوهرية
1. أن يكون لديه شهادة جامعية معتمدة. 2. خبرة مثبتة في عمليات البيع بالتجزئة، أو السلع الاستهلاكية سريعة التداول، أو إدارة سلاسال الامداد - ويفضال أن يكون على مستوى قيادي رفيع. 3. عضوية سابقة في مجلس إدارة شركة مدرجة في البورصة أو كيان ذي أنشطة تجارية مماثلة. 4. إلمام بممارسات حوكمة الشركات والامتثال التنظيمي في الكويت. 5. خبرة في التحول الرقمي أو تجارة التوات.	

صندوق برید : ۲۲۰۹۷ - الصفاة 13126الکویت - هاتف : ۲۲۲۲٤۳۶۳ - فاکس : ۲۲۲۲٤۳۸۹ - فاکس : P.O. BOX : 26567 - SAFAT 13126, KUWAIT - TEL : 22264343 - E-FAX : 22264389



We are kindly requesting to submit the nomination application and all the supporting documents to the Company's Board Secretary through this email:

BOD.secretary@sultan-center.com

Those requirements also apply to the representatives of the companies who are nominating themselves.

Shareholders who will be appointing a member based on article (188) of Companies Law are also required to submit the details of their representative within the nomination period.

Note that Sultan will disclose, after getting the required approvals, the invitation for the AGM with the agenda which will include the board election and the nominees as an item.

Application and the required supporting documents are available on the company's website.

For more information, please contact (965) 22264349.

Impact of the material information on the financial position of the company

No impact

التقدم بطلب الترشيح مرفقاً به كافة المستندات المطلوبة السي أمين سر المجلس عبر البريد الالكتروني:

BOD.secretary@sultan-center.com

مع العلم أن هذه الشروط تطبق ايضاً على ممثلي الأشخاص الاعتباريين المزمع ترشحهم. كما على المساهمين السراغيين في تعيين ممثليين لهم حسب المسادة (188) مسن قاتون الشركات الممثل ايضاً اخطار الشركة ببيانات الممثل خلال الفترة المحددة للترشح.

علماً بأنه سيتم لاحقاً الإعلان عن موعد الجتماع الجمعية العامة والذي سيتضمن بند انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للدورة الجديدة، وذلك بعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة.

طلب ب الترشيح والمستندات المطلوبية متوفرة على موقع الشركة الإلكتروني.

لمزيد من المعلومات الرجاء التواصل على الرقم 22264349 (965).

لا يوجد

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:

وتفضلوا بفيول فائق الاحترام والتقدير ،،،

عصام خليكل محمد السرفساعسي نانب رنيس مجلس الإدارة



صندوق بريد : ٢٦٥٦٧ - الصفاة 126 أ13 أ126 الكويت - هاتف : أ ٢٢٢٦٤٣٤ - فاكس : ٢٢٦٤٣٨٩ - 0.0. BOX : 26567 - SAFAT 13126, KUWAIT - TEL : 22264343 - E-FAX : 22264389